

Date: 30th October 2025

After Compliments,

**Subject: Unaudited Financial Results for the nine months
ended 30th September 2025 for Muscat Insurance Company SAOG**

We would like to inform you that the Board of Directors meeting held on Thursday, 30th October 2025 approved the unaudited Financial Statements as per IFRS 17 for the nine months ended 30th September 2025 and approved the Board Director's Report. The Board noted that the unaudited result of net profit was OMR 744,308 (Rial Omani Seven Hundred and Forty Four Thousand Three Hundred and Eight Only) for the period ended 30th September 2025 as compared to a net profit of OMR 68,264 (Rial Omani Sixty-Eight Thousand Two Hundred and Sixty-Four Only) for the same period last year.

For and on behalf of
Muscat Insurance Company SAOG

Aleena

Aleena Merin Uthup
Deputy Chief Financial Officer



التاريخ: 30 أكتوبر 2025

تحية طيبة وبعد،،،

**الموضوع: النتائج المالية غير المدققة للأشهر التسعة
المنتهية في 30 سبتمبر 2025 لشركة مسقط للتأمين ش.م.ع.**

نود إحاطتكم علماً بأن اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الخميس الموافق 30 أكتوبر 2025 قد وافق على البيانات المالية غير المدققة وفقاً للمعيار الدولي للتقارير المالية رقم 17 للأشهر التسعة المنتهية في 30 سبتمبر 2025 ووافق على تقرير مجلس الإدارة. ولاحظ المجلس أن النتائج غير المدققة بلغت صافي ربح قدره 744,308 ريال عماني (سبعمائه وأربعة وأربعون ألف وثلاثمائة وثمانية ريال عماني فقط) مقارنة بلغت صافي ربح قدره 68,264 ريال عماني (ثمانية وستون ألف ومئتان وأربعة وستون ريال عماني فقط) للعام السابق 2024.

نيابة عن
شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.

Alene

ألينا ميرين أو ثوب
نائب المدير المالي

